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SCHRIFTELIJKE RAADSVRAGEN VAN DE RAADSFRACTIES ALBRANDSWAARD => P&C Producten. 
 
 

De 1e gele kolom: A staat voor (A)lbrandswaard 
De 2e  gele kolom: (B)egroting, (T)ussenrapportage, (K)aderbrief en (J)aarrekening 
 
 

Gem Nr. Bladzijde / onderwerp  Vraag Antwoord Organisatie Pfh 
  Vul in 

Partij + 
nr. 

(B) begroting    

A B
1 

Groen 
Links/ 
PvdA 

Pag. 2. Voorwoord Pag. 2, Voorwoord: Waarom is het raadsakkoord 
niet leidend voor de indeling van de begroting? 
Op die manier is de stuurbaarheid vanuit de 
raad op gewenste resultaten eenvoudiger te vol-
gen. Of is de vertaalslag naar de doelen in het 
raadsakkoord uit de begroting te halen? Zo ja, 
op welke wijze? 

De indeling in programma’s van de begroting is door 
de raad zelf bepaald in de financiële verordening. Van-
uit het raadsakkoord is het collegewerkprogramma op-
gesteld. De speerpunten hieruit vindt u terug in de be-
groting onder de betreffende programma’s. Tevens  
kunt u de speerpunten en de voortgang vinden bij de 
begroting online. Link: CollegeWerkProgramma 2022-
2026 | CollegeWerkProgramma 2022-2026 | Albrands-
waard (begrotingonline.nl) 

Mario / financien 

A B
2 

Groen 
Links/ 
PvdA 

Pag. 5. Stelposten Pag. 5, Opschonen stelposten: Welk proces 
is doorlopen bij het kritisch bekijken van 
stelposten? 

Bij het proces rondom het opstellen van de begroting 
zijn de huidige stelposten heroverwogen in het licht 
van “nut en noodzaak” en ontwikkelingen. Dit om een 
reële begroting op te stellen. 

Mario / financien 

A B
3 

Groen 
Links/ 
PvdA 

Pag. 7. Dekking Pag. 7, Correctie voor te hoge dekking in 
de Kadernota: Wat was de oorzaak van 
deze te hoge dekking? 

Per abuis is in de voorjaarsnota en te hoge dekking op-
gevoerd dan daadwerkelijk in de financiële systemen 
was verwerkt. Deze vergissing hebben we moeten cor-
rigeren om dekking te hebben voor de gewenste in-
dexering. 

Mario / financien 

A B
4 

Groen 
Links/ 
PvdA 

Pag. 19. Wonen / omgevings-
wet 

Pag. 19, De zorg voor wonen: Waarom 
wordt een inmiddels achterhaalde datum 
over de Omgevingswet hier benoemd? 

Het is lang onzeker geweest of en zo ja op welke da-
tum de Omgevingswet daadwerkelijk zou worden inge-
voerd. Inmiddels is duidelijk dat de invoeringsdatum 1 
januari 2024 is. 

Richard / Wonen 

A B
5 

Groen 
Links/ 
PvdA 

Pag. 24. Langzaam verkeer Pag. 24, Langzaam verkeer gaat voor: 
Waarom is hier geen programmabudget 
aan gekoppeld? Hangt samen met vraag 1. 

Het nieuw op te stellen mobiliteitsplan en de daaruit 
voortvloeiende uitvoeringsagenda zijn straks leidend 
voor het programmabudget wat er in de toekomst no-
dig is. Voor verkeersprojecten   zijn er nog beschikbare 
investeringsgelden in de begroting die momenteel ook 
gebruikt worden om deze lopende projecten uit te kun-
nen voeren. 

Mario / verkeer 

A B
6 

Groen 
Links/ 
PvdA 

Pag. 26. Verkeer Pag. 26, Verkeersveiligheid, 3c: Waarom wordt 
bij ‘wanneer is het klaar’ “continu” aangegeven? 
En wellicht nog opvallender: Hoe verhoudt de 
toelichting “Extra investeringsbudgetten worden 
gevraagd indien nodig” zich tot ‘wanneer is het 
klaar’ “continu”? 

Er staat continu aangegeven omdat verkeersveiligheid 
doorlopend de aandacht heeft en niet ophoudt na een 
bepaalde termijn. Omdat er op dit moment nog budget 
beschikbaar is voor lopende projecten is extra budget 
op dit moment niet noodzakelijk. Voor toekomstige pro-
jecten vanuit de nog op te stellen uitvoerings-
agenda zal aanvullend budget nodig zijn en om deze te 
kunnen realiseren zullen wij voor de daarvoor beno-
digde gelden tijdig bij uw raad terugkomen. 

Mario / verkeer 

A B
7 

Groen 
Links/ 
PvdA 

Pag. 32. Educatie / IHP Pag. 32, Educatie, 1b: Zijn alle geraamde 
en/of te verwachten kosten voor het IHP 
opgenomen in de huidige begroting 2024? 
Zitten daar ook de kosten voor 
infrastructurele aanpassingen in, zoals 
verkeersveilgheidsmaatregelen e.d.? Zo ja, 
waar staat dat precies in deze begroting? 

De raming van de kosten die in de begroting 2024 zijn 
opgenomen voor het  IHP zijn afkomstig uit de normbe-
dragen van de ‘Verordening voorzieningen huisvesting 
onderwijs gemeente Albrandswaard’. Hierin zijn nog 
niet de specifieke kosten opgenomen voor infrastructu-
rele aanpassingen. Dit zijn elementen die locatie af-
hankelijk zijn en daardoor nog niet zijn opgenomen.  
 

Mieke / Educatie 

A B
8 

Groen 
Links/ 
PvdA 

Pag. 70. Kengetallen Pag. 70, Grondexploitaties: In de toelichting 
staat vermeld “Onze positie…verwacht.” Is 
deze toelichting volledig? De huidige stand 
van zaken komt vooral doordat recentelijk 
grote financiële “afboekingen” van 
meerdere miljoenen hebben 
plaatsgevonden toch? Waarom is die 
informatie niet opgenomen in de toelichting 
hier? 

Naar onze mening is de toelichting volledig.  
Het klopt dat er afboekingen hebben plaats gevonden 
en zijn toegelicht bij de jaarrekening. Bij de begroting 
kijken we vooruit voor wat betreft het kengetal grond-
exploitaties.  

Mario / Richard (fi-
nancien/grexen) 
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A B
9 

CDA Paragraaf 1, Lokale heffingen Afvalstoffenheffing: In 2022 is de motie 
aangenomen dat in ieder geval voor de ex-
tra restafval container een nieuw vast ta-
rief bepaald zou worden? Waarom is dat 
nog niet meegenomen? 

Op korte termijn ontvangt u een raadsinformatiebrief 
over de uitkomsten van de motie en het advies om 
geen extra tarief te rekenen voor een extra restafval 
container. In het kader van dat advies is dit nu niet 
meegenomen in de berekening van de afvalstoffenhef-
fing 2024 

Mario 

A B
1
0 

CDA Paragraaf 1, Lokale heffingen Afvalstoffenheffing: In te tussenrapportage 
wordt aangegeven dat MOTIE – Afval schei-
den belonen , dus vastrecht verlagen is uit-
gevoerd. Echter nu wordt het vastrecht 
over 2024 toch verhoogd en de variabele 
tarieven blijven gelijk? Waarom wordt 
daarvoor gekozen? Waarom niet het vast 
tarief gelijk en de variabele tarieven om-
hoog? 

Bij de afvalinzameling hebben we te maken met een 
stijging van de vaste kosten waaronder hogere loon-
kosten en brandstoflasten. Een deel van de vaste kos-
ten zijn op dit moment al ondergebracht in het variabel 
tarief. We achten het niet raadzaam om nu de varia-
bele kosten verder omhoog te brengen en daarmee 
een groter aandeel van de vaste kosten daarin onder 
te brengen. Als deze inkomsten achter blijven lopen we 
als gemeente het risico op een tekort in de begroting.   

Mario 

A B
1
1 

CDA Paragraaf 1, Lokale heffingen Afvalstoffenheffing: Waarom wordt er nu 
een apart vast tarief voor tweepersoons-
huishoudens berekend? 

Vanaf 2023 wordt er al gerekend met een tarief voor 
tweepersoonshuishoudens. Dit om een eerlijkere ver-
deling te maken qua kosten. 

Mario 

A B
1
2 

CDA Paragraaf 1, Lokale heffingen Afvalstoffenheffing: De tarieven voor de 
ondergrondse container worden geformu-
leerd als 30 of 60 literzak. Moet dit niet 
specifieker geformuleerd worden i.v.m. 
eventuele bezwaren?(Bijvoorbeeld toegang 
tot een oc, 30 liter klep en 60 liter klep) 

Zoals het staat verwoord in de begroting kan het an-
ders worden geïnterpreteerd. In de verordening die in 
december wordt vastgesteld en de communicatie naar 
de burger hieromtrent zal hier aandacht voor zijn. 
In de afvalstoffenheffing en verordening zal dit worden 
gewijzigd. 

Mario 

A B
1
3 

CDA Paragraaf 1, Lokale heffingen Afvalstoffenheffing/Rioolheffing: Het per-
soneel van de milieustraat en van de afval-
inzammeling, Riolering blijven deze in 
dienst van de NV BAR of komen deze in 
dienst van de gemeente? 

Het personeel van de afvalinzameling en de milieu-
straat zijn in dienst bij de NV BAR Afvalbeheer. Hierin 
wijzigt niets aangezien de NV BAR Afvalbeheer een 
zelfstandige organisatie is. Personeel wat actief is in 
de riolering was al werkzaam voor de BAR organisatie. 
Na de ontvlechting  komen zij in dienst van de ge-
meenten. 

Mario 

A B
1
4 

CDA Paragraaf 1, Lokale heffingen Wanneer de personeelsleden in dienst van 
de gemeente komen in hoeverre heeft dit 
consequenties oor de BTW? De CAO in de 
NV BAR valt onder transport, en was in het 
verleden voordeliger, maar is dat echt zo 
omdat er vervolgens nog wel 21% BTW aan 
de gemeente wordt berekend? En ten laste 
komt van de afvalstoffenheffing.  

In het kader van de NV BAR verandert niets in de per-
soneelssituatie en heeft ook geen invloed op de BTW.  
 

Mario 

A B
1
5 

CDA Bedrijfsvoering Gezien de GR BAR voor een groot deel 
wordt ontvlecht, welke gevolgen heeft dit 
voor de NV BAR? 

 

Voor het personeel heeft dit geen gevolgen. 
Door de ontvlechting van de BAR-organisatie moet de 
NV BAR wel op zoek naar een andere locatie, omdat 
onze werf naar de Nijverheidsweg komt. Het  
onderzoek loopt nu. Dit heeft wel invloed op de  
bedrijfsvoering van de NV Bar. 

Mario 

Gem Nr. Bladzijde / onderwerp  Vraag Antwoord Organisatie Pfh 
  Vul in 

Partij + 
nr. 

(T) Tussenrapportage     

A T
1 

Groen 
Links/ 
PvdA 

Pag. 9. Schone Lucht Ak-
koord 

Pag. 9, Motie Deelname SLA: De 
toelichting is hier onvoldoende helder. Heeft 
het college inmiddels besloten deel te 
nemen aan het Schone Lucht Akkoord? En 
per wanneer?  
 

We nemen niet deel aan het SLA omdat de gevolgen 
van deelname nog niet te overzien zijn m.b.t. financiën 
en beschikbare formatie. Het is nu de bedoeling dat 
met de invoering van de omgevingswet de onderdelen 
geluid en schone lucht worden meegenomen in de op 
te stellen omgevingsplannen. 

Richard 
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A T
2 

CDA Hoofdstuk “Toelichtingen op 
de beleidsmatige afwijkin-
gen”.  

In het hoofdstuk “Toelichtingen op de beleidsma-
tige afwijkingen” worden voltooide moties weer-
gegeven. Kunnen we ook nog een overzicht krij-
gen van de openstaande moties 

Een overzicht van de openstaande moties, alsmede de 
laatste stand van zaken kunt in vinden bij de begroting 
online. Link: CollegeWerkProgramma 2022-2026 | Col-
legeWerkProgramma 2022-2026 | Albrandswaard (be-
grotingonline.nl) 

B&W 

A T
3 

 Bijlage 1 – Investeringskre-
dieten. 

Bijlage 1 – Investeringskredieten: Er staan 
nog veel investeringskredieten open voor 
2023 

a. In hoeverre worden deze 
alsnog doorgeschoven? 

b. Hoe komt het dat er nog 
zoveel investeringen open 
staan van Riolering en Af-
valinzameling?  

 

A: in hoeverre de investeringskredieten worden door-
geschoven is nog niet helemaal duidelijk. Bij het op-
stellen van de jaarrekening wordt u besluitvorming 
voorgelegd over welke investeringskredieten wel of 
niet doorgeschoven mogen worden met eventuele on-
derbouwing. 
 
B: Riool is met name nog een effect vanuit de Corona-
periode waarin beperkt investeringen en projecten kon-
den worden opgestart. Komende jaren wordt hier een 
inhaalslag voor gemaakt en de achterstand wegge-
werkt. Afval heeft met name te maken met de vervan-
gingsinvesteringen van de ondergrondse containers, 
waarbij door het failliet gaan van de leverancier en de 
daarop volgende marktconsultatie vertraging in inves-
teringen is ontstaan. Los van al langere levertijden 
waar we mee te maken hebben door grondstoffente-
korten. Dit hopen we de komende perioden in te lopen. 

Mario 

 


